

(La version en français à la page suivante)

Participation Package Exclusive

Seize this exceptional opportunity to join ATRACON's high-level mission to Alberta, Canada, at an unbeatable all-inclusive rate. You will enjoy a premium business, institutional, and cultural experience designed to maximize value while minimizing costs.

This exclusive rate is designed to give you privileged access to Canadian business networks, innovation hubs, and institutional and cultural diplomacy events at a price unmatched in the market.

✓ What's included in your package:

- Accommodation for 6 nights in comfortable, well-located hotels
- Daily meals (breakfast, lunch, and dinner) blending African and Canadian cuisine
- Participation in all official B2B and B2G sessions
- Car rental, fuel, and driver for all official mission activities
- Professional materials, printing, and translation services (French-English)
- Travel insurance for the entire duration of the stay
- Legal assistance available if needed
- Exclusive access to Carbon Capture Canada 2025, a national networking event
- VIP invitation to Mama Africa Night, a prestigious cultural and networking gala
- Guided tour of the Alberta Legislature to discover political history and the legislative process
- Visits to leading institutions, including the University of Calgary, the University of Alberta, and the Olds College Smart Farm
- Entry to TELUS Spark Science Centre, a showcase of innovation and technology

ORGANIZED BY:

ATRACON

(AFRICA TRADE CONNECTION)

POWERED BY



This trip is more than just travel. It's an investment in your business, your network, and your future. Join us and take part in a historic mission that builds lasting bridges between Africa and Alberta, Canada.

Forfait de Participation Exclusif

Saisissez cette occasion exceptionnelle de rejoindre la mission de haut niveau d'ATRACON en Alberta, Canada, à un tarif tout inclus imbattable. Vous bénéficierez d'**une expérience d'affaires, institutionnelle et culturelle** haut de gamme conçue pour maximiser la valeur tout en minimisant les coûts.

Ce tarif exclusif est pensé pour vous offrir **un accès privilégié aux réseaux d'affaires canadiens, aux pôles d'innovation, aux événements de diplomatie institutionnelle et culturelle** à un prix inégalé sur le marché.

✓ Ce qui est inclus dans votre forfait :

- Hébergement pendant 6 nuits dans des hôtels confortables et bien situés;
- *Repas quotidiens* (petit-déjeuner, déjeuner et dîner) mêlant cuisine africaine et canadienne;
- Participation à *toutes les sessions officielles de B2B et B2G*;
- *Location de voiture, carburant et chauffeur* pour toutes les activités officielles de la mission;
- Matériel professionnel, impression et *services de traduction* (français-anglais);
- Assurance voyage pour *toute la durée du séjour*;
- *Assistance juridique* disponible en cas de besoin;
- Accès exclusif à *Carbon Capture Canada 2025*. Événement national de réseautage;
- Invitation *VIP à la soirée Mama Africa Night*. Un gala culturel et de réseautage prestigieux;
- Visite guidée de *l'Assemblée législative de l'Alberta*. Découvrez l'histoire politique et le processus législatif;
- Visites d'institutions de premier plan, notamment *l'Université de Calgary, l'Université de l'Alberta et le Smart Farm du Olds College*;
- Entrée au *TELUS Spark Science Centre*. Vitrine de l'innovation et de la technologie;

ORGANIZED BY:

ATRACON
(AFRICA TRADE CONNECTION)

POWERED BY



Ce voyage n'est pas qu'un simple déplacement. C'est **un investissement** dans votre entreprise, votre réseau et votre avenir. Rejoignez-nous et participez à une mission historique qui bâtit des passerelles durables entre l'Afrique et l'Alberta, Canada.